

# Factsheet Gletscherwanderungen & Gletschertrekkings



## Packliste

- ☐ Rucksack (ca. 30 Liter)
- ☐ **Knöchelhohe** Schuhe
- ☐ Warme und zweckmässige Kleidung (lange Hosen und langärmelige Oberteile). Zwiebelprinzip empfohlen: auf dem Gletscher kann es schnell frisch werden.
- ☐ Hardshell-Jacke
- ☐ Dünne Handschuhe und Mütze
- ☐ Sonnenbrille, Sonnenschutz
- ☐ Persönliche Apotheke
- ☐ Ausreichend zu Trinken (Wasser, Tee)
- ☐ Zwischenverpflegung
- ☐ (Wanderstöcke)

## Packing list

- ☐ Backpack (approx. 30 Liter)
- ☐ **Ankle-high** hiking boots (approx. 30l)
- ☐ Warm and functional clothing (long trousers and long-sleeved shirts).  
Layering recommended: it can get chilly quickly on the glacier.
- ☐ Hardshell-Jacket
- ☐ Thin gloves and beanie
- ☐ Sunglasses, sunscreen
- ☐ Personal medicine
- ☐ Enough to drink (water, tea)
- ☐ Snacks
- ☐ (Hiking poles)

Sämtliches Material, das nicht auf der Packliste steht, bringt der Bergführer selbst mit. Sollte noch weiteres Material benötigt werden, wird der Bergführer seine Gäste direkt informieren.

*All equipment that is not on the packing list is brought by the mountain guide himself. If further material is needed, the mountain guide will inform his guests directly.*

## Grödel / Spikes

Die Grödel müssen vor der Tour an der Talstation der Diavolezza Bahn im Go Vertical Shop persönlich abgeholt werden. Die Ausleihe der Grödel ist im Preis inklusive. Die Grödel müssen nach der Tour dem Bergführer zurückgegeben werden. Der Shop ist während den Öffnungszeiten der Gondelbahn geöffnet.

*Crampons must be collected in person from the Go Vertical Shop at the Diavolezza cable car valley station before the tour. The hire of crampons is included in the price. Crampons must be returned to the mountain guide after the tour. The shop is open during the opening hours of the gondola.*

## Mietmaterial / Rental Equipment



Fehlende Ausrüstung kann in den Go Vertical Shops gemietet werden – dem Partnershop von Go Vertical Mountain Guides. Wir empfehlen Go Vertical für Miete und Kauf von Bergsportausrüstung und -bekleidung. Weitere Infos zu den Standorten und Öffnungszeiten: [govertical.ch/bergsport-shops/](https://govertical.ch/bergsport-shops/).

*Any missing equipment can be rented in the Go Vertical Shops – the partner shops of Go Vertical Mountain Guides. We recommend Go Vertical for renting and buying mountaineering equipment and clothing. You can find more infos about the locations and opening hours here: [govertical.ch/bergsport-shops/](https://govertical.ch/bergsport-shops/).*